
 
 
 

  
 
 
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 1. november 2021 kl. 19-21 
Deltagere Skolebestyrelsen 

Referent Karen 

Fraværende Ingen 

 
 
 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Godkendelse af referat 

Ref Referatet godkendt 

2 Nyt fra elevrådet 

Ref Ønske bragt videre fra 7. årgang om at få tidligt fri om fredagen i stedet for om 
tirsdagen. Elevrådet har drøftet, hvordan hærværket på skolen nedbringes. 

3 Nyt fra skolen (nyansættelser, mentorforløb, foreningssamarbejde, globalt 
samarbejde. Pæd. Udviklingsarbejde, FO mobiltelefoner) 

Ref Orientering om nyansættelser. Alle nyansatte bliver en del af et mentorforløb med 

skolens læringsvejleder. BIF har bedt om et oplæg om skolens samarbejde med 
idrætsforeningerne. Det blev positivt modtaget. Skolen deltager i 
Erasmusprojektet over de næste to år, hvor lærere og elever kommer på 
udveksling og etablerer samarbejde på tværs af lande og kulturer. 
Japansamarbejdet fortsætter og udvides med kontakt til endnu en skole. Der er 
Japandag den 2. marts. Et af formålene er at arbejde med kultur og lære af det, 

der er anderledes end os selv. 
I FO’en har der været en pædagogisk drøftelse af brugen af mobiltelefoner. Der er 
nedsat en gruppe, som arbejder med en mobilpolitik i FO’en.  
Input og ønsker til FO’en fra SKB: 

- Der skal også ses på de øvrige skærme, børnene bruger i FO-tiden.  
- Ønske om, at hvis mobilen bruges, at den bruges til at gøre dem aktive. 

Hvis de skal ringe til deres forældre, bør de bruge FO’ens telefon. 

- Ønske om, at de voksne er aktive sammen med børnene 
- Det handler om at finde en model for, hvordan og hvornår den anvendes 

uden, at det bliver et forbud 
- Hvordan kan man have et tilbud i FO’en, som er mere interessant for 

børnene, end at sidde med deres mobil 
- Opmærksomhed på, at børnene er meget forskellige – og at nogle har 

behov for at trække sig, fordi de er brugt 

- Vigtigt at være opmærksom på, at der er mange måder at trække sig på, 
som ikke handler om at sidde foran en skærm 

- Opmærksomhed på, at det er et betalingstilbud, hvor pædagogerne 
bruger deres uddannelse 

Helsinge har fået sit eget lokalråd og Rasmus har meldt sig som repræsentant. 
 

4 Principper:  
Alkohol og rygning 

Forældresamarbejde 
Trafikpolitik  

Ref Rasmus sammenskriver princippet om alkohol og rygning med skolebestyrelsens 

input til godkendelse. 
Næste møder: Forældresamarbejde og trafikpolitik 

5 Aktuelt til/fra byrådet og BIF 

Ref Udsættes 

6 Status på årshjulet og status på opgaver fra sidste møde (se pkt. 5 i referatet) 

Ref Udsættes  

7 Godkendelse af budget. Gennemgang af prioriteringer i driftsbudgettet 
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Ref Udsættes – højere på dagsordenen 

8 Evt. 

Ref Punkter til næste gang: AULA i FO under nyt fra skolen 

 

 
 
 
 
 

 


